
P R O T O K Ó Ł    Nr  XXIV/2012
z  Sesji Rady Gminy Szczytniki  odbytej w dniu 21 września  2012 r.

w sali posiedzeń Urzędu Gminy

W sesji udział wzięło 15 radnych według załączonej listy obecności, Wójt Pan  Marek 
Albrecht, Zastępca Wójta Pan Dariusz Wawrzyniak, Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Bloch.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym.
5. Informacja przewodniczących Komisji Rady o pracach komisji w okresie międzysesyjnym.
6. Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.
7. Interpelacje.
8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  likwidacji   Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki 
Zdrowotnej w Szczytnikach Gminny Ośrodek Zdrowia w Iwanowicach z filią w Stawie.
9.  Informacja  o  przebiegu  wykonania  budżetu  gminy  za  I  półrocze  2012r.,  informacja 
o  kształtowaniu  się  wieloletniej  prognozy  finansowej,  w  tym  o  przebiegu  realizacji 
przedsięwzięć, o których mowa w art.226 ust. 3 ustawy o finansach publicznych, informacje 
o przebiegu wykonania planów finansowych Gminnej Biblioteki Publicznej w Szczytnikach, 
Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Szczytnikach,  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki 
Zdrowotnej w Szczytnikach – (materiały zostały przesłane wcześniej).
10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian budżetowych.
11. Podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej
12. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Sołectwa Marchwacz.
13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  oceny  aktualności  „Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Szczytniki”  oraz  miejscowych  planów 
zagospodarowania przestrzennego.
14.   Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  „Studium  uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Szczytniki”.
15. Odpowiedzi na interpelacje.
16 Zapytania, wolne wnioski.
17. Zakończenie sesji.
Punkt 1 – Otwarcie sesji.

Otwarcia  Sesji  o  godz.  9.00  dokonał  Przewodniczący  Rady  Gminy  Szczytniki  Pan 
Andrzej Kupaj   i stwierdził, że na ustawowy ogólny stan 15 radnych w sesji udział bierze  15,  
zapewniając  tym  samym  quorum  wymagane  dla  prawomocności  obradowania  oraz 
podejmowanych uchwał. 

Punkt 2 - Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie uwag i wniosków w sprawie porządku 

obrad. 
Wobec  braku  uwag  Przewodniczący Rady stwierdził,  że  sesja  będzie  przebiegać  wg 

porządku obrad   w brzmieniu przedłożonym radnym w materiałach na sesje – w brzmieniu jak 
wyżej. 
Punkt 3- Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
           Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie uwag i propozycji odnośnie przedłożonego 
w materiałach na sesję projektu protokołu  z  ostatniej sesji.
          Wobec braku  uwag w sprawie protokołu Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 
w sprawie  przyjęcia protokołu
       Rada   Gminy w głosowaniu  jawnym jednogłośnie  (głosowało  15  radnych)  dokonała 
przyjęcia przedłożonego projektu  protokółu z ostatniej sesji.
Punkt 4 - Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym.
       Wójt Pan Marek Albrecht – poinformował, że   w okresie międzysesyjnym  opracował 
projekty uchwał w sprawie zmian budżetowych oprócz realizacji  zadań bieżących zajmował się 
jeszcze następującymi sprawami:



− 19  sierpnia  br.  odbyły  się  dożynki  gminne  w  Stawie  –  szczegóły  znajdą  się  w gazetce 
gminnej,  podziękował  zaangażowanym  w  organizację  dożynek  mieszkańcom,  sołtysom 
i radnym naszej Gminy,
− 21  sierpnia  br.  odbyło  się  spotkanie  z  dyrektorami  placówek  oświatowych,  na  którym 
zebrano  informacje  o  stanie  przekazywania  dokumentacji  międzyszkolnej  i  całego  procesu 
reorganizacji,  a  także  przygotowania  placówek  do  roku  szkolnego,  pożegnano  i  złożono 
podziękowania za wkład w  rozwój Gminy odchodzącym dyrektorom: p.  Irenie Bocian i  p. 
Kazimierze  Iwasyszyn,  podziękowano  za  kierownicza  pracę  dyrektorom:  p.  Małgorzacie 
Sierońskiej, Annie Dryka, Elżbiecie Tomczyk, Elżbiecie Żubrowskiej, Wojciechowi Czepikowi 
i  Stanisławowi  Olendrowi,  złożono  życzenia  samych  dalszych  sukcesów  dyrektorom nowo 
mianowanym i tym którym powierzono dalsze kierowanie placówkami tj. p. Janinie Nowak, 
Teresie Bąkowskiej, Honoracie Szymańskiej, Annie Przybylskiej, i Bogusławie Domagała,
− firma „Karex” zgłosiła wykonanie dróg w m. Mroczki Wielkie i Tymieniec, w związku ze złą 
nawierzchnią asfaltową na drodze w m. Mroczki Wielkie przy pierwszym i drugim odbiorze 
droga nie została odebrana, sporządzono protokół, w którym firma „Karex” zobowiązała się do 
ponownej  naprawy  pobocza  i  naprawy  nawierzchni  asfaltowej,  zlecono  badanie  masy 
asfaltowej, po otrzymaniu wyników badań zostaną podjęte dalsze działania w tej sprawie,
− 14 sierpnia br.  dokonano odbioru drogi w m. Główczyn – inspektorem nadzoru był  Pan 
Wiktor Piętka, protokół odbioru został podpisany bez uwag, 5 września odbyło się uroczyste 
otwarcie i poświęcenie  drogi zorganizowane przez mieszkańców i sołtysa m. Główczyn, Pan 
Wójt  złożył  podziękowania  mieszkańcom  m.  Główczyn   i  sołtysowi  Panu  Wiesławowi 
Wróblowi za zaangażowanie i wykonane prace,
− w  celu  sprawdzenia  wydajności  studni  PKP,  która  Gmina  zamierza  przejąć,  dokonano 
udrożnienia  przepustu  i  rowu  przy  drodze  gminnej,  bezpośrednie  wylanie  wody  groziło 
podmyciem torowiska,
− poinformował, że rolnicy,  którzy chcą złożyć wniosek o kredyt mogą zgłosić ten fakt do 
Urzędu  Gminy,  Urząd  wystąpi  do  Wojewody  Wielkopolskiego  o  wydanie  opinii,  na  dzień 
dzisiejszy  wystąpiono  o  wydanie  14  opinii  dla  wnioskujących  rolników,  u  których  straty 
wynosiły powyżej 30% i zostały spowodowane przez ujemne skutki przezimowania w okresie 
zimy 2011/12, są przyjmowane kolejne wnioski,
− poinformował,  że  trwają  prace  budowlane  przy szkole  w Szczytnikach,  widać  już  mury 
pierwszej kondygnacji łącznika i sali, pojawił się problem z usytuowaniem komina – dokonano 
korekty dokumentacji projektowej,
-  otrzymano   decyzje  o  nabyciu  praw  do  drogi  w  Radliczycach,  zlecono  wykonanie 
dokumentacji – dokumentacja powinna być wykonana jeszcze we wrześniu br.,
− na czas urlopu operatora koparki Pana Zbigniewa Marchwackiego na zastępstwo zatrudniono 
Pana Barczyńskiego, koparka pracuje w m. Główczyn przy nowej drodze, awaryjnie pracowała 
w m. Szczytniki i Radliczyce,
− zlecono  opracowanie  dokumentacji  projektowej  na  termomodernizacje,  zakończenie  prac 
projektowych jest planowane do końca października, zadanie będzie realizowane w przyszłym 
roku,
− wybrano wykonawcę dróg w m. Szczytniki i Marchwacz Kolonia – jest to firma „Wtórnik” 
z Rajska – termin wykonania zadania do końca października,
− w poniedziałek nastąpi otwarcie ofert na przebudowę drogi w m. Pośrednik, a we wtorek na 
przebudowę drogi Iwanowice – Zajączki Bankowe – droga zostanie wykonana w kamieniu,
− w najbliższym czasie zostanie opracowany projekt na przebudowę drogi w m. Poręby,,
− w dniu 6 września odbyło się spotkanie wójtów gmin należących do Związku Komunalnego 
„Czyste  Miasto  Czysta  Gmina”,  na  którym  były  omawiane  sprawy  wdrożenia  „ustawy 
śmieciowej”, jeszcze w tym roku Rada Gminy musi podjąć pakiet stosownych uchwał w tej 
sprawie,  niezbędne będzie omówienie sprawy na posiedzeniu Komisji  Rady celem ustalenia 
szczegółów,
− Rada  Lokalnej  Grupy  Działania  „Długosz  Królewski”  10  sierpnia  br.  pozytywnie 
zaopiniowała  wszystkie  złożone  z  Gminy Szczytniki  wnioski,  które  przekazano  do  Urzędu 
Marszałkowskiego,
− Urząd  Marszałkowski  przeprowadził  kontrolę  realizacji  wniosków  z  ubiegłego  roku 
w Ochotniczej Straży Pożarnej w Szczytnikach i Sobiesękach Trzecich, kontrola nie stwierdziła 



nieprawidłowości i uzyskano informacje o zleceniu płatności,
− 11  września  dokonano  odbioru  boiska  w  Stawie,  podpisano  umowę  na  wyprzedzające 
finansowanie tego zadania z BGK są, pomimo obietnic wykonawcy nie udało się zakończyć 
inwestycji do czasu dożynek gminnych, w trakcie realizacji robót wystąpiły problemy z jakością 
prac wykonywanych przez podwykonawcę, (inspektor nadzoru inwestorskiego zakwestionował 
jakość  robót,  dotyczących  płyty  żelbetowej),  generalny  wykonawca  rozwiązał  umowę 
z podwykonawcą i zatrudnił nowego,
− w miesiącu  wrześnio  pozostałą  zorganizowana  akcja  „Sprzątanie  Świata”,  udział  w  niej 
wzięli uczniowie ze wszystkich szkół z terenu Gminy, worki i rękawiczki zostały zakupione 
przez  Urząd  Gminy,  firma  „Fasada”  z  Tłokini  nieodpłatnie  zabierze  zebrane  podczas  akcji 
śmieci, Zakład Unieszkodliwianie Odpadów Komunalnych „Orli Staw” nieodpłatnie przyjmie 
odpady,  ,  pozyskano  drzewka  z  Nadleśnictwa w Kaliszu,  drzewka zostały posadzone przez 
uczniów na terenie swoich szkół po zakończeniu akcji „Sprzątanie Świata”,

Następnie Pan Wójt zwrócił się do radnych o zgłaszanie uwag i zapytań w powyższej sprawie.

Punkt  5  -  Informacja  przewodniczących  Komisji  Rady  o  pracach  komisji  w  okresie 
międzysesyjnym.
-  radna  Pani  Danuta  Świątek  przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  –  poinformowała,  że 
w okresie międzysesyjnym nie było posiedzeń Komisji Rewizyjnej,  
− radna Pani Urszula Młynek  – z-ca przewodniczącego Komisji Zdrowia …. poinformowała, 
że  w  okresie  międzysesyjnym  w  dniu  14  września  odbyło  się   posiedzenia  Komisji, 
przedmiotem obrad była sprawa prywatyzacji SPZOZ oraz spotkanie z dyrektorami placówek 
oświatowych  w  sprawie  funkcjonowania  dowozu  uczniów  do  szkół,   Komisja  większością 
głosów  wypracowała  pozytywną  opinię  w  sprawie  likwidacji  SPZOZ  i  wydzierżawienia 
ośrodków zdrowia,
− radny Pan Grzegorz Ostrowski  – przewodniczący Komisji Rolnictwa …- poinformował, że 
w okresie międzysesyjnym w dniu 28 sierpnia odbyło się  posiedzenie Komisji, przedmiotem 
obrad  była  sprawa  oświetlenia  ulicznego  –  modernizacji  oświetlenia,  doświetlenia  Gminy, 
instalacja lamp ledowych, Komisja wyjechała w teren, dokonano oględzin nowo zakupionego 
agregatu  prądotwórczego  oraz  obiektów Stacji  Uzdatniania  Wody w Radliczycach  i  Stawie, 
w Radliczycach teren stacji czysty, uporządkowany, zadbany, w środku bez zastrzeżeń, w Stawie 
dokonano naprawy dachu i instalacji, do naprawy posadzki i tynki, 
Punkt 6 -  Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.
        Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Rady  wpłynęła 
następująca korespondencja:
− list intencyjny od firmy Tatra Wind Energy Sp. z o.o. W Katowicach dot. zainteresowania 
inwestycją  na  terenie  Gminy  Szczytniki  polegająca  na  zaprojektowaniu  i  budowie  farmy 
wiatrowej,
       - radca prawny Pani Maria Marciniak – stwierdziła, że pismo jest zredagowane w taki  
sposób,  że  wiąże  strony,  odradziła  Panu  Wójtowi  podpisanie  tego  listu,  poinformowała,  że 
Pełnomocnika  Rządu  do  Spraw  Opracowania  Programu  Zapobiegania  Nieprawidłowościom 
w Instytucjach Publicznych Pani  Julia  Pitera  zapowiedziała,  że wszystkie  gminy,  na których 
terenie powstaną elektrownie wiatrowe będą kontrolowane przez NIK
            - radna Pani Alicja Skrzybalska – zapytała, dlaczego firma napisała taki list,
- pismo sołtysów i rad sołeckich Sołectw Antonin i Gł owczyn w sprawie zmiany granic okręgów 
wyborczych nr 1 i nr 4, - Rada odłożyła rozpatrzenie sprawy na najbliższą sesję,
pismo mieszkańców domu nauczyciela w m. Górki 12 w sprawie wykupu lokali mieszkalnych – 
Rada Gminy przekazała pismo według właściwości Panu Wójtowi,
- pismo Pana Zbigniewa Paszkowskiego – Prezesa Koła Gminnego Stowarzyszenia Sołtysów 
Województwa Wielkopolskiego w sprawie likwidacji SPZOZ,
        - Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj udzielając odpowiedzi  poinformował obecnego 
na  sesji  Pana  Zbigniewa  Paszkowskiego,  że  sprawa  likwidacji  SPZOZ  była  omawiana  na 
posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ, posiedzeniach Komisji Zdrowia … Rady Gminy, które 
większością  głosów  wypracowały  opinie  pozytywne,  projekt  uchwały  opracował  Pan  Wójt, 
o likwidacji zadecyduje Rada Gminy na dzisiejszej sesji, sprawa będzie rozpatrzona w p. 8,
-  wniosek  mieszkańców  Marchwacza  w  sprawie  utworzenia  sołectwa  –  sprawa  będzie 
rozpatrywana w p. 11 porządku dziennego dzisiejszej sesji,



-  pismo  Wojewody  Wielkopolskiego  informujące  o  zarządzeniu  kontroli  kompleksowej 
w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Szczytnikach  w dniach od 6 do 14 września br.,
pismo radnego Pana Piotra  Zimnego –  odpowiedź  na  pismo Zastępcy Wójta  Pana  Dariusza 
Wawrzyniaka w sprawie rozdysponowania środków pozyskanych przez Radę Sołecką Sołectwa 
Iwanowice II za sprzedaż drewna,,

Punkt 7 -  Interpelacje..
− radna Pani Alicja Skrzybalska – podziękowała radnym, którzy włączyli się w organizację 
dożynek w Stawie i zadeklarowała pomoc mieszkańców Stawu w organizacji dożynek w innych 
miejscowościach w przyszłości,
− radny  Pan  Piotr  Zimny  –  zapytał,  dlaczego  osoba  zatrudniona  do  sprzątania 
w Iwanowicach nie sprząta,
− Z-ca Wójta  Pan Dariusz Wawrzyniak – poinformował, że osoba jest nadal zatrudniona, 
została przesunięta do prac w szkole,
− radny  Pan  Grzegorz  Ostrowski  –  zapytał,  czy  coś  się  robi  z  budynkiem  szkoły 
w Mroczkach,
− radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  poinformowała,  że  wnioskowała  o  oznakowanie 
przejścia dla pieszych pasami przy szkole w Stawie, pasy namalowano ale na drodze gminnej, 
a nie powiatowej, to nie poprawiło bezpieczeństwa dzieci, spowodowało utrudnienia w ruchu,
− radny  Pan  Bogumił  Jankowski  –  poinformował,  że  na  naprawę  poboczy  drogi  do 
Niemieckiej  Wsi przywieziono 2 samochody pospółki,  zwrócił się o spowodowanie naprawy 
tych poboczy bo 2 samochody pospółki to za mało,
− radny Pan Piotr Zimny – zapytał, czy będzie coś robione na parkingu na osiedlu przy 
cmentarzu,
− Pan Wójt – odpowiedział, że parking przy cmentarzu będzie robiony, będzie budowany 
chodnik,
− radna Pani Alicja Skrzybalska – poinformowała, że boisko w Stawie jest oddane, ładnie 
wygląda,  aby  było  efektywnie  wykorzystane  i  właściwie  użytkowane  to  powinien  być 
monitoring,
− Pan  Wójt  –  poinformował,  że  boisko  w  Stawie  ma  być  ogólnie  dostępne  i  będzie 
monitoring,
− radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  zaproponowała,  aby  stało  się  tradycją  i  wieńce 
dożynkowe po dożynkach gminnych były zawożone na dożynki do Częstochowy,
− radna Pani  Danuta Świątek – poinformowała,  że dalej  wnioskuje o wycinkę suchych 
gałęzi przy drodze powiatowej w Marchwaczu,
− radny  do  Rady  Powiatu  Kaliskiego  Pan  Stanisław  Błaszkowiak  –  poinformował,  że 
będzie objazd dróg powiatowych i po tym będą podjęte decyzje w tym w sprawie drogi Krowica 
Zawodnia – Staw,
− radny Pan Piotr Zimny – stwierdził, że w związku z renowacją parku w Iwanowicach wyszło 
na jaw, że cały teren wokół sklepów Gminnej Spółdzielni  jest Gminny, od 30 lat GS użytkuje 
ten teren i zasadne by było aby GS zainwestował w infrastrukturę wokół swoich budynków, 
a szczególnie w naprawę drogi, która jest droga dojazdową dla dostaw towaru, potrzebna jest 
naprawa tej drogi, 
Punkt  8  -  .  Podjęcie  uchwały  w sprawie  likwidacji   Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  
Opieki Zdrowotnej w Szczytnikach Gminny Ośrodek Zdrowia w Iwanowicach z filią w Stawie.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj poinformował, że sprawa likwidacji SPZOZ 
była omawiana na posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ, posiedzeniach Komisji  Zdrowia … 
Rady  Gminy,  wszyscy  radni  dobrze  znają  sprawę,  Rada  Społeczna  i  Komisja  Zdrowia  …. 
większością głosów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w powyższej sprawie. Zwrócił 
się o zgłaszanie uwag i propozycji w przedmiotowej sprawie.
-  Zastępca  Wójta  Pan  Dariusz  Wawrzyniak  –  zgłosił  autopoprawki  do  projektu  uchwały 
w powyższej sprawie, zaproponował zmianę terminów: w § 1 ust. 1 datę 31.12.2012 r. zastąpić 
datą 31.01.2013 r.,  w § 1 ust. 2 datę 01.10.2012 r. zastąpić datą 15.10.2012 r. w § 1 ust. 3 datę 
31.03.2012 r.  zastąpić  datą  30.04.2012 r.,   w  § 7  datę  31  marzec  2013 r.  zastąpić  datą  30 
kwiecień 2013 r. 

Wobec  braku  dalszych  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 



uchwały w powyższej sprawie.
− radny Pan Piotr Zimny – zgłosił wniosek o przeprowadzenie głosowania imiennego,
− radca  prawny  Pani  Maria  Marciniak  –  poinformowała,  że  jest  niedopuszczalne 
przeprowadzenie  głosowania  imiennego,  zgodnie  z  art.  14  ustawy o  samorządzie  gminnym 
uchwały rady gminy zapadają zwykłą większością  głosów w obecności  co najmniej  połowy 
ustawowego  składu  rady,  w  głosowaniu  jawnym,  chyba  że  ustawa  stanowi  inaczej, 
w powyższym przypadku żadna ustawa nie stanowi inaczej,
Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie:  głosowało  15  radnych,  za  –  11,  przeciw  –  4. 
W wyniku głosowania Rada podjęła Uchwałę Nr XXI/V131/2012
− radna Pani Alicja Skrzybalska – poinformowała, że nie głosowała przeciw prywatyzacji 
Ośrodków Zdrowia, głosowała przeciw Panu Sobańskiemu, jest przeciw aby Pan Sobański był 
Kierownikiem  Niepublicznego  ZOZ,  zwróciła  się  do  Pana  Wójta  aby  zadbać  o  lokatorów 
Ośrodków Zdrowia,
− radny  Pan  Piotr  Zimny  –  zapytał,  kto  przygotuje  propozycje  oddania  w  dzierżawę 
Ośrodków Zdrowia po likwidacji SPZOZ,
− Wójt  Pan  Marek  Albrecht  –  odpowiedział,  że  sprawa  wydzierżawienia  Ośrodków 
Zdrowia należy do kompetencji Wójta,
− radny Pan Grzegorz Ostrowski – stwierdził,  że „dzieło chlubą mistrza”, w przypadku 
Pana  Sobańskiego  to  dzieło  prowadzenia  SPZOZ  nie  przynosi  mu  chluby,  są  skargi 
mieszkańców na arogancje personelu, zwrócił się do Pana Wójta aby jak najlepiej przeprowadził 
prywatyzację SPZOZ,
− radny do Rady Powiatu Kaliskiego Pan Stanisław Błaszkowiak – zapytał dlaczego nie 
będzie przeprowadzony przetarg na wydzierżawienie Ośrodków Zdrowia,
− Wójt Pan Marek Albrecht – odpowiedział, że nie musi być przeprowadzony przetarg,
− radna Pani Danuta Świątek – stwierdziła, że Rada Gminy głosując za przekształceniem 
SPZOZ chce aby Ośrodki  Zdrowia były prowadzone bardzo dobrze, aby służyły pacjentom, to 
wszystko jest robione dla dobra mieszkańców gminy,
− Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj – poinformował, że dotychczasowy Kierownik 
SPZOZ Pan Marek Sobański nie może dalej pełnić funkcji Kierownika SPZOZ prowadząc inne 
Ośrodki Zdrowia i przez to przekształcenie stało się konieczne,
O godz. 10.10 Przewodniczący Rady zarządził przerwę.
Punkt 9 - . Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012r., informacja  
o  kształtowaniu  się  wieloletniej  prognozy  finansowej,  w  tym  o  przebiegu  realizacji  
przedsięwzięć, o których mowa w art.226 ust. 3 ustawy o finansach publicznych, informacje  
o przebiegu wykonania planów finansowych Gminnej Biblioteki Publicznej w Szczytnikach,  
Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Szczytnikach,  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  
Zdrowotnej w Szczytnikach – (materiały zostały przesłane wcześniej).

Po przerwie o godz.  10.25 obrady wznowił  Przewodniczący Rady.  Poinformował,  że 
radni  są  w  posiadaniu  materiałów  w powyższej  sprawie.  Zwrócił  się  do  Skarbnika  Gminy 
o omówienie informacji w wykonania budżetu za I półrocze br.
− Skarbnik  Gminy Pani  Małgorzata  Bloch omówiła  informację o przebiegu wykonania 
budżetu za I półrocze br. poinformowała, że mino niewykonania niektórych zadań w I półroczu 
nie  ma  żadnego  zagrożenia  dla  ich  realizacji  i  będą  wykonane  w II  półroczu,  zwróciła  się 
o zgłaszanie uwag i propozycji w powyższej sprawie.
Rada nie zgłosiła uwag..
Punkt 10 -  Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian budżetowych.
        Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Bloch przedstawiła projekt uchwały w powyższej 
sprawie   i zwróciła się o zgłaszanie uwag i propozycji.

 Wobec braku   uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały,  w  wyniku  którego  Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXIV/132/2012 
(głosowało 15 radnych).
Punkt 11 - Podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej
       Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Bloch przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie 
i zwróciła się o zgłaszanie uwag i propozycji.

 Wobec braku   uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 



uchwały,  w  wyniku  którego  Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXIV/133/  2012 
(głosowało 15 radnych).
Punkt 12 - 12. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Sołectwa Marchwacz.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj przedstawił wniosek mieszkańców Marchwacza 
w powyższej sprawie. Następnie przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie  i zwrócił 
się o zgłaszanie uwag i propozycji.
− radna  Pani  Danuta  Świątek  –  zwróciła  się  do  Rady o  pozytywne  rozpatrzenie  sprawy, 
stwierdziła, że mieszkańcy Marchwacza chcą utworzenia sołectwa, chcą mieć swojego sołtysa 
aby dbał o ich interesy,

 Wobec  braku   dalszych  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowej  uchwały,  w  wyniku  którego  Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr 
XXIV/134/2012 (głosowało 15 radnych).
Punkt  13  -  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  oceny  aktualności  „Studium  uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Szczytniki” oraz miejscowych planów  
zagospodarowania przestrzennego.

Przewodniczący Rady odczytał pismo Wójta Gminy Szczytniki w sprawie  podjęcia uchwał 
dotyczących  oceny  aktualności  „Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego  Gminy  Szczytniki”  oraz  miejscowych  planów  zagospodarowania 
przestrzennego, w sprawie przystąpienia do sporządzenia „Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Szczytniki”  oraz  zapoznał  z  „Wynikami  analizy 
zmian w zagospodarowaniu przestrzennym Gminy Szczytniki oraz zasadności przystąpienia do 
sporządzenia planu miejscowego i stopnia niesprzeczności przewidywanych rozwiązań planu 
z  ustaleniami  studium.  Przedstawił  projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie  i  zwrócił  się 
o zgłaszanie uwag i propozycji w powyższej sprawie,

Wobec braku  uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXI/135/2012 (głosowało 
15 radnych).
Punkt  14  -  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  „Studium  
uwarunkowań   i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Szczytniki”.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  projekt  uchwały  w  powyższej  sprawie  i  zwrócił  się 
o zgłaszanie uwag i propozycji w powyższej sprawie.

Wobec braku  uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej 
uchwały,  w  wyniku  którego  Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXIV/136/2012 
(głosowało 15 radnych).
Punkt 15   -  Odpowiedzi na interpelacje.  
Częściowo odpowiedzi dzielono w p. 7.
− Zastępca Wójta Pan Dariusz Wawrzyniak – poinformował, : 
      -  w zastępczym lokalu  mieszkalnym zorganizowanym w remizie  OSP w Mroczkach 
Wielkich  jest  zimno  i  rodzina  wystąpiła  do  gminy o  zapomogę na  ogrzewanie,  w związku 
z faktem iż remiza jest uznawana za lokal zastępczy państwo Kubiccy złożyli wniosek do sądu 
o przywrócenie im prawa do odbudowy spalonego domu – sprawa w toku,
        - do  szkoły w Mroczkach  Wielkich uczęszcza 13 dzieci do oddziału 0 i kl. 1,natomiast 
dzieci klas 2 i 3 uczęszczają już do ZS w Radliczycach w sumie jest ich … , 
       -  jest zaplanowane zainstalowanie monitoring boiska w Stawie – koszt ok. 2 tys.  zł,  
P. Dyrektor jest na etapie zbierania ofert , 
       - co do nieruchomości w Iwanowicach użytkowanych przez GS – Gmina obecnie nie 
posiada  prawnych  możliwości  „zmuszenie”  Spółdzielni  do  dofinansowania  drogi  czy 
utwardzeni placu przy sklepach 
Punkt 16   - Zapytania, wolne wnioski.  
− radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  poinformowała,  że  z  pryzmy  obornika  na  polu  Pana 
Krzysztofa Banasiewicza rozchodzi się straszny smród, który nie daje ludziom żyć, dzień przed 
dożynkami był rozwożony obornik  i leżał kilka dni na polu bez przyorania, zapytała czy to 
musiało  być  przed  dożynkami,  zwróciła  się  o  przeprowadzenie  rozmowy  z  Panem 
Banasiewiczem w tej sprawie,
Na sale  posiedzeń wszedł  wcześniej  zaproszony zastępca dyrektora  pogotowia  ratunkowego 
w Kaliszu Pan Stanisław Jakubowski, któremu głosu udzielił Przewodniczący Rady.



− zastępca  dyrektora  pogotowia  ratunkowego  w  Kaliszu  Pan  Stanisław  Jakubowski  – 
poinformował, że pogotowie ratunkowe w Kaliszu zatrudnia ponad 170 osób w tym 30 lekarzy 
na  kontraktach,  pogotowie  działa  w rejonach  ustalonych  przez  Wojewodę  Wielkopolskiego, 
teren  obsługują  3 karetki  typu „S” gdzie  obsadę  stanowi  dwóch ratowników medycznych  i 
lekarz  oraz  4  karetki  typu „P” gdzie  obsługę  stanowi  dwóch ratowników,  karetki  typu  „P” 
stacjonują  w  podstacjach  w  Brzezinach,  Liskowie  i  Stawiszynie  oraz  na  stacji  w  Kaliszu, 
poinformował, że minionej kadencji były prowadzone rozmowy w sprawie umieszczenia karetki 
w  Szczytnikach,  ale  nie  doszło  do  jej  umieszczenia  w  tej  gminie,  można  wnioskować  do 
Wojewody Wielkopolskiego o umieszczenie kolejnej karetki na terenie Gminy Szczytniki, 
− poinformował, że w dni wolne od pracy, niedziele i święta oraz po godzinach pracy SPZOZ 
tj. od 18.00 do 6.00 rano dnia następnego pomocy lekarskiej udziela przychodnia w Kaliszu ul. 
Polna.  Stwierdził,  że  do  dyrekcji  pogotowia  wpłynęły  zarzuty  w  sprawie  niewłaściwego 
dysponowania  karetek  do  zdarzeń  na  terenie  Gminy  Szczytniki,  po  szczegółowej  analizie 
przypadków nie stwierdzono nieprawidłowości, karetki były dysponowane prawidłowo i po 10 
minutach od wezwania przybyły na miejsca zdarzeń, karetka „S” do Iwanowic przybyła po 23 
min. od pierwszego wezwania, 
− radny  Pan  Tadeusz  Buchwald  –  stwierdził,  że  jest  za  mało  karetek  na  teren  Powiatu 
Kaliskiego, to jest rozległy rejon,
− radny Kazimierz  Bączyk poinformował,  że kwestia  usytuowania karetki  w Szczytnikach 
była rozważana w poprzedniej kadencji ale w związku z silnym oporem radnego z Iwanowic, 
który nie zgadzał się na Szczytniki bo uważał, że może być tylko w Iwanowicach, temat został 
zaniechany i karetka niestety trafiła do Brzezin,   
Punkt  17  – Zakończenie sesji.

W  związku  z  omówieniem  wszystkich  punktów  porządku  obrad,  o  godz.11.35 
Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Protokołował: 
Mirosław Kowalski


